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Veřejné zasedání č. 21 

konané dne 8. 9. 2016 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Jiří Hrách, 

                 Filip Kaštánek, Miloslav Kliment 

Omluveni:  Ing. Miroslav Horák Neomluveni: Jan Havelka Hosté: pan Hanačík 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení 
2. Zvolení zapisovatele 
3. Zvolení ověřovatelů 
4. Kontrola zápisu č. 20  
5. Informace z úřadu 
6. Směrnice k veřejným zakázkám 
7. Směrnice pro tvorbu a používání opravných položek 
8. Obecně závazná vyhláška obce o nočním klidu 
9. Záměr pronájmu nebytových prostor 
10. Výběr architekta pro zpracování studie ZŠ 
11. Výběr administrátora dotace pro ZŠ 
12. Souhlas o přijetí dotace od Středočeského kraje a uzavření smlouvy 
13. MAS Karlštejnsko, z.ú. – žádost o výpůjčku  
14. Správní a dozorčí rada Atelieru Svatopluk, o.p.s. 
15. Plnění rozhodnutí zastupitelstva 
16. Volba nového starosty obce 
17. Diskuse  
18. Závěr 

 
 
 

1) Zahájení 

Místostarostka Šárka Marcínová přivítala přítomné občany a zastupitele a zahájila Veřejné 
zasedání č. 21 v 19:09 h. Místostarostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně 
svoláno a vyhlášeno. Dále uvedla, že Zastupitelstvo městyse Liteň se sešlo v nadpoloviční 
většině - počtu 7 členů a je usnášení schopné. Starosta Ing. Miroslav Horák se omluvil. 
Zastupitel Jan Havelka se neomluvil. 
Místostarostka seznámila přítomné s návrhem programu a navrhla zařadit dva body 17) Prodej 
pozemku a 18) Rozpočtové opatření č.7 
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HLASOVÁNÍ:  pro: 6  proti: 0 zdržel se: 1(Kaštánek) 
 
Program Veřejného zasedání č. 21 byl schválen. 
 
2) Zvolení zapisovatele 
 
Místostarostka navrhla na zapisovatelku Martinu Mottlovou. 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

 
Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 

 
3) Zvolení ověřovatelů 
 
Na ověřovatele se přihlásili zastupitelé Filip Kaštánek a Ing. Jiří Vodička. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7  proti: 0   zdržel se: 0 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Filip Kaštánek a zastupitel Ing. Jiří Vodička. 
 

4) Kontrola zápisu č. 20 
 
Místostarostka informovala, že zápis č. 20 byl zkontrolován a podepsán ověřovateli – 
zastupitelem Jiřím Hráchem a zastupitelem Ing. Jiřím Vodičkou.  
 
Zápis č. 20 byl schválen. 
 
5) Informace z úřadu 
 
Místostarostka informovala zastupitele a veřejnost ohledně dění posledních měsíců. Jednalo se 
o informace o dotaci pro rozšíření ZŠ. Dále uvedla, že se změnily podmínky pro dotace tak, že 
by městys musel do koupě nových kontejnerů investovat více než 350 000,- Kč. Zda se městysi 
dotace takto hodí, bude vědět ve chvíli, kdy se podaří vymyslet systém sběru odpadu. Dále 
informovala o schválení dotace z Fondu hejtmana a její využití na dřevěné vývěsní plochy. 
Místostarostka předložila zastupitelům finanční odhad na koupi a instalaci měřícího zařízení 
odpadních vod navážených na ČOV. Uvedla také, že v současné době je navážení na ČOV 
technoložkou zakázáno. Místostarostka informovala o posunutí termínu pro zveřejnění 
transparentního účtu na 13. 9. 2016. Dále informovala o zprávě od firmy Aquaconsult, která 
bude zveřejněna na webových stránkách městyse. Dále uvedla, že pracuje na tom, aby 
kolaudace ČOV proběhla v pořádku. Místostarostka dále informovala, že pojišťovna Axa už 
nerozdává informační cedule. Další informací místostarostky bylo, že čeká, až dorazí radary, 
které budou umístěny do Litně a do Bělče. Zastupitelé se během diskuse shodli na nutnosti 
řešit dopravní situaci před ZŠ např. značkou doporučená rychlost, pozor děti, škola apod.  
 
Vzhledem k přítomnosti hosta pana Hanačíka přešla místostarostka k bodu 13) 
 
 
13) MAS Karlštejnsko, z.ú. - žádost o výpůjčku 
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Místostarostka představila hosta pana Hanačíka, zástupce spolku MAS Karlštejnsko, který 
předložil zastupitelům žádost o zápůjčku finančních prostředků pro předfinancování 
provozních administrativních nákladů spojených s tvorbou a realizací Strategie komunitně 
vedeného místního rozvoje 2014 – 2020. Předpokládaný termín vrácení půjčky by byl březen 
2017. Pan Hanačík, na požádání místostarostky na dotaz ohledně podmínek k dotaci pro 
rozšíření ZŠ, vysvětlil, že každý projekt, který je předkládán dle dvou výzev 46 a 47, která 
končí v únoru příštího roku, bude posuzován, podle toho, zda je podmínka přijatelnosti v 
souladu se strategickým rámcem místního akčního plánu. Zastupitel Kaštánek uvedl, že dle 
pana Janáka, je možné místo akčního plánu vypracovat přílohu, která nahrazuje místní akční 
plán. 
 
Návrh usnesení č. 67 z 8. 9. 2016 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zápůjčkou ve výši 150 000,- pro MAS Karlštejnsko, 
z.ú. na základě podmínek uvedených v žádosti. 
 

HLASOVÁNÍ:   pro: 4 (Fi řt, Slanec, Marcínová, Hrách)   
     proti:   2 (Kliment, Vodička)  

                                                    zdržel se:  1 (Kaštánek) 
 

Usnesení č. 67 z 8. 9. 2016 nebylo schváleno. 
 
6) Směrnice k veřejným zakázkám 
 
Místostarostka předložila zastupitelům návrh Směrnice k veřejným zakázkám a Směrnice 
k veřejným zakázkám malého rozsahu. Zastupitel Ing. Vodička upozornil na body, které nebyly 
přizpůsobené Městysi Liteň, a proto místostarostka přeložila tento bod na příští zasedání. 
Proběhla diskuse ke znění směrnice. Zastupitelé se dohodli na hodnotách a termínech určených 
ve směrnici a místostarostka přislíbila do příštího zasedání směrnice upravit. 
 
7) Směrnice pro tvorbu a používání opravných položek 
 
Místostarostka přeložila tento bod na příští zasedání, na kterém předloží upravenou směrnici 
pro tvorbu a používání opravných položek. 
   
8) Obecně závazná vyhláška obce o nočním klidu 
 
Místostarostka informovala o znění obecně závazné vyhlášky. 
 
Návrh usnesení č. 68 z 8. 9. 2016  
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje předložené znění obecně závazné vyhlášky č.3/2016 k 
zabezpečení nočního klidu. 
 
HLASOVÁNÍ:    pro: 5 (Slanec, Marcínová, Hrách, Kliment, Vodička)   
             proti:   0   
       zdržel se:  2 (Fiřt, Kaštánek) 
 
Usnesení č. 68 z 8. 9. 2016 bylo schváleno. 
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9) Záměr pronájmu nebytových prostor 
 
Místostarostka informovala o záměru pronajmout nebytové prostory kina – garáže pro 
keramickou dílnu.  
 
Návrh usnesení č. 69 z 8. 9. 2016  
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor (garáže) na 
č.p.401, Liteň.  

HLASOVÁNÍ:   pro:  7 
                                  proti:  0 
                           zdržel se:  0 

 
Usnesení č. 69 z 8. 9. 2016 bylo schváleno.     

 
10) Výběr architekta pro zpracování studie ZŠ 
 
Místostarostka předložila návrh usnesení na výběr architekta pro zpracování studie ZŠ. 
Proběhla diskuse, ve které zastupitel Kaštánek navrhl spojit body 10) Výběr architekta pro 
zpracování studie ZŠ a 11) Výběr administrátora dotace pro ZŠ a hlasovat o nich společně. 
Předkládající přesto ponechala hlasování o těchto bodech odděleně. 
 
Návrh usnesení č. 70 z 8. 9. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku k podpisu smlouvy s panem Ing. 
Arch. Petrem Synovcem. 

HLASOVÁNÍ:   pro:  7   
       proti:  0   

                           zdržel se:  0 
 
Usnesení č. 70 z 8. 9. 2016 bylo schváleno. 
 
11) Výběr administrátora dotace pro ZŠ 
 
Místostarostka předložila návrh usnesení na výběr administrátora dotace pro rozšíření ZŠ.  
 
 
Návrh usnesení č. 71 z 8. 9. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku ke spolupráci s panem Janákem a 
vypracováním finální smlouvy. 

HLASOVÁNÍ:   pro:  7   
       proti:  0   

                           zdržel se:  0 
 

Usnesení č. 71 z 8. 9. 2016 bylo schváleno. 
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12) Souhlas o přijetí dotace od Středočeského kraje a uzavření smlouvy 
 
Místostarostka informovala o schválení dotace od Středočeského kraje. 
 
 Návrh usnesení č. 72 z 8. 9. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s přijetím dotace z rozpočtu Středočeského kraje a 
uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace ze Středočeského Fondu hejtmana na pořízení 
nových informačních a vývěsných tabulí pro Liteň, Leč a Běleč a jednoho státního znaku 
na budovu ÚM Liteň a zavazuje se spolupodílet min. 5% z ceny realizace. 
 

HLASOVÁNÍ:   pro:  7   
       proti:  0   

                           zdržel se:  0 
 
Usnesení č. 72 z 8. 9. 2016 bylo schváleno. 
 
13) MAS Karlštejnsko, z.ú. - žádost o výpůjčku 
 
Bod byl již probrán. 
 
14) Správní a dozorčí rada Atelieru Svatopluk, o.p.s. 
 
Místostarostka informovala o tom, že se paní Zítová vzdala členství v dozorčí radě Ateliéru 
Svatopluk o.p.s. a proto navrhla na její místo paní Evu Drbalovou, s čímž zastupitel Kliment 
důrazně nesouhlasil. Po dlouhé diskusi se do dozorčí rady přihlásila paní Monika Klimentová. 
 
Návrh usnesení č. 73 z 8. 9. 2016 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň revokuje usnesení č. 64 ze dne 23. 6. 2016 a jmenuje a 
souhlasí s podáním návrhu na jmenování členů správní a dozorčí rady Atelieru Svatopluk 
o.p.s., dle ust. § 12 odst. 5 zákona č. 248/1995 Sb., o obecně prospěšných společnostech, 
a to těchto osob: 
 
Správní rada 

1. Šárka Marcínová 
2. Jan Křížek 
3. Jiří Hrách 

 

 

Dozorčí rada 
1. Tom Miroslav Šafránek 
2. Ing. Jan Čech 
3.   Monika Klimentová 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku s termínem do 15.9.2016 
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HLASOVÁNÍ:   pro:  5 (Marcínová, Hrách, Kaštánek, K liment, Vodička) 
       proti:  0   
                                   zdržel se:  2 (Fiřt, Slanec) 
 
Usnesení č. 73 z 8. 9. 2016 bylo schváleno. 
 
15) Plnění rozhodnutí zastupitelstva 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Ing. Vodičkovi, který informoval o dřívějších 
usneseních z roku 2015, které nebyly splněny. Navrhl k těmto usnesením zaujmout stanovisko 
a případně usnesení revokovat. Jednalo se například o usnesení týkající se: pískovny Běleč, 
komise na fondy, dětská hřiště, jednání s Golfem Karlštejn a zpráva z šetření havárie 
přečerpávací stanice. 
 
16) Volba nového starosty obce 
 
Místostarostka uvedla, že je třeba pokusit se zvolit nového starostu a dala prostor zastupitelům, 
aby předložili své návrhy. Zastupitel ing. Vodička navrhl zastupitele Kaštánka a zastupitel Fiřt 
navrhl místostarostku Marcínovou. 
 
Návrh usnesení č. 74 z 8.9.2016 
1) Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s návrhem Ing. Vodičky, který navrhuje na post 
starosty obce zastupitele Kaštánka. 
Zastupitelstvo tímto volí jako starostu obce Filipa Kaštánka 
 

HLASOVÁNÍ:   pro:  4 (Hrách, Kaštánek, Kliment, Vod ička) 
              proti:  3 (Fiřt, Slanec, Marcínová)  
                                          zdržel se:  0 
 
Usnesení č. 74 z 8. 9. 2016 nebylo schváleno. 
 
Návrh usnesení č. 75 z 8. 9. 2016 
 
2) Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s návrhem zastupitele Fiřta, který navrhuje na post 
starosty obce místostarostku Marcínovou. 
Zastupitelstvo tímto volí jako starostu obce místostarostku Marcínovou. 
 

HLASOVÁNÍ:   pro:  3 (Marcínová, Hrách, Fi řt) 
                        proti:  3 (Kaštánek, Vodička, Kliment)  
                                                   zdržel se:  1 (Slanec) 
 
Usnesení č. 75 z 8. 9. 2016 nebylo schváleno. 
 
17) Prodej pozemku p.č. 209/1 a p.č. 157/2  
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Místostarostka seznámila zastupitele s navrhovaným bodem a uvedla, že byl vyvěšen záměr na 
prodej pozemků p.č. 209/1 a p.č. 157/2 v k.ú. Běleč u Litně. Po diskusi zastupitelů a veřejnosti 
místostarostka tento bod přeložila na příští zasedání. 
 
18) Rozpočtové opatření č. 7  
 
Místostarostka seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 7 a slíbila zastupitelům zaslat 
informaci o přesunu finančních prostředků u paragrafu 6171z položky 5173 na položku 5169. 
 
Návrh usnesení č. 75 z 8. 9. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočtové opatření č. 7 v předloženém znění. 
 
Příjmy 
§ 0000 pol 4122 +150 000 Kč dotace kraj SDH 

§ 0000 pol 1340 + 12 435,71 Kč komunální odpad 

§ 0000 pol 1351 + 28 398,29 Kč odvod z loterií 

§ 2310 pol 3122 + 15 000 Kč příspěvek na vodovodní přípojku 

§ 3639 pol 2132 + 379 Kč nájemné 

§ 3723 pol 2324 + 10 041 Kč Eko-kom za separovaný odpad 

§ 6320 pol 2322 + 4 057 Kč Plnění pojistné události učiliště 

 

Výdaje - Navýšení 

§ 5512 pol 5137 +150 000 KčDotace kraj SDH  

§ 3721 pol 5169 + 40 000 Kč nebezpečný odpad 

§ 6399 pol 5901 + 30 311 Kč rezerva 

 

Výdaje přesun v § - neovlivňuje rozpočet 

§ 2212 pol 5429 + 5 000 Kč 

§ 2212 pol 5171 -  5 000 Kč (silnice) 

§ 2310 pol 5169 + 490 Kč  

§ 2310 pol 5171 - 490 Kč (vodovod) 

§ 2321 pol 5166 + 4 262,83 Kč 

§ 2321 pol 5169 + 1 634 Kč 
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§ 2321 pol 6121 – 5896,83 Kč (ČOV + kanalizace) 

 

§ 3419 pol 5139 + 195 Kč  

§ 3419 pol 6121 – 195 Kč (sport) 

 

§ 6171 pol 5169 + 40 000 Kč  

§ 6171 pol 5173 – 40 000 Kč 

§ 6171 pol 5166 + 3 727,50 Kč 

§ 6171 pol 5171 – 3 727,50 Kč (činnost správy ÚM 

 
HLASOVÁNÍ:   pro:  6 (Vodi čka, Kliment, Slanec, Marcínová, Hrách, Fiřt) 

           proti:  0   
                            zdržel se:  1 (Kaštánek) 
 
Usnesení č. 75 z 8. 9. 2016 bylo schváleno. 
 
19) Diskuse 
 
Místostarostka zahájila diskusi.  
Pan Tůma požádal obec, zda by byla možnost pravidelně se scházet s kulturní komisí. 
Zastupitel Hrách odpověděl, že není problém, když kdokoliv něco potřebuje, zavolat a oslovit 
zastupitele nebo místostarostku. Další se do diskuse přihlásila paní Čápová, která se zeptala, 
jak pokročila žaloba o náhradu škody při stavbě ČOV. Místostarostka, odpověděla, že právník 
vyčíslil škodu a poslal firmě žádost o uhrazení. Zastupitel Vodička požádal o zaslání 
znaleckých posudků k sesuvu při stavbě ČOV. 
Dále se zeptala, jak pokračuje jednání s firmou Šindler o opravě cesty do pískovny. 
Místostarostka odpověděla, že cesta byla obcí již převzata a firma reagovala, že cesta v 
současné chvíli vypadá jinak, než když ji předávali. Dále se zeptala, kolik se zavezlo do 
pískovny dle údajů z obce. Místostarostka přislíbila, že tyto údaje dodá. Paní Čápová vyzvala 
zastupitele, zda by se mohla pískovna rekultivovat s materiálem, který tam již je. 
Místostarostka navrhla počkat cca do roku 2018, kdy v rámci majetkového vyrovnání bude 
pískovnu řešit Pozemkový úřad. Dále se paní Čápová zeptala, zda existuje plán sekání trávy na 
obecních pozemcích a požádala, aby tam mohly být zahrnuty pozemky v Bělči. Dalším jejím 
bodem byl dotaz, zda bude pokračovat prořez stromů podél cest v Bělči a zda budou zahrnuty i 
lípy. Občan z veřejnosti upozornil na duby podél cesty do Karlštejna. Paní Čápová požádala 
místostarostku, zda by se mohlo v Bělči někdy konat výjezdní zasedání. Dále upozornila na 
nedostatky u webové stránky městyse. K tomu se připojil i zastupitel Kaštánek a pan Čech.  
 
 
20) Závěr 
 
Místostarostka děkuje za účast a končí veřejné zasedání ve 0:03hod. 






